



iCHINA
Quality China Tour

Tour Code: CHW8



8 D 7 D

冰雪哈尔滨+老里克湖

(哈尔滨/亚布力/雪乡/敦化/延吉/长白山)

WINTER HARBIN

(HARBIN/YABULI/XUEXIANG/DUNHUA/YANJI/MT. CHANGBAI)

**纯玩无购物
NO SHOPPING**



全程5星酒店

FREE

赠送保暖三件套



www.goldentropics.com.my



Golden Tropics Travel 东风旅游



[goldentropics_travel](https://www.instagram.com/goldentropics_travel)

第1天: 吉隆坡✈️哈尔滨

棉服店 | 补充保暖衣物

◆ 集合于吉隆坡国际机场乘搭客机经中转前往【哈尔滨】。

第2天: 哈尔滨 - 亚布力[2小时]

百年滨江铁路桥/中央大街/防洪纪念塔/极地温泉体验(室内外温泉) *需自行准备泳衣* *赠送: 百年马迭尔冰棍*

- ◆ 百年滨江铁路桥 - 这座桥可以说是见证了哈尔滨的一段历史, 拥有百年历史的铁路大桥-松花江铁路大桥, 夕阳下的大桥是一大美景, 是免费的桥, 以前的铁路桥, 现在成了观光桥。
- ◆ 中央大街 - 为哈尔滨市最繁华的商业街。大街北起松花江防洪纪念塔, 南至经纬街。它是目前亚洲最大最长的步行街之一。步行街环境优美, 井然有序。

第3天: 亚布力 - 雪乡[2小时]

滑雪体验 | 含雪鞋雪板雪杖; 不含棉服雪镜/雪乡(含景区车)/篝火晚会+东北大秧歌|视天气情况而定

注: 如果全团选择不滑雪, 将提早进入雪乡

- ◆ 雪乡 - 这里雪质好、粘度高, 冬季可以见到自然形成的各种雪堆造型, 包括有名的“雪蘑菇”。去滑雪场滑雪、玩雪圈、打雪仗感受冬日激情, 或是去热闹的雪韵大街买个冻柿子、去梦幻家园看漂亮的“雪蘑菇”, 乐趣无穷。

第4天: 雪乡 - 敦化 [5小时]

东北特色服装拍照/棒槌山栈道观雪乡全景/雪乡大石碑/雪韵大街

- ◆ 雪乡大石碑 - 高耸大气的“中国雪乡”石碑, 是雪乡标志性的坐标点, 上端覆盖厚厚的一层白雪, 像戴上一顶博士帽儿, 擎起了雪乡的希望。人流汇聚于此, 然后再分流四方。雪的“沙沙”声、相机快门的咔嚓声与高大的“中国雪乡”石碑同框, 给一张张留影定格一层轻曼的雪花面纱。

第5天: 敦化 - 长白山 [3小时]

老里克湖(含雪地摩托+爬犁)/美人松空中廊桥公园

- ◆ 老里克湖 - 老里克湖海拔1470米, 每逢冬季, 这里受日本海暖湿气流和西伯利亚寒流的影响, 形成了气候独特的“长白山下第一雪”。老里克湖冬季以“森林雾凇、天然雪雕、林海雪原”为亮点, 尤其是原始森林中形成的雪蘑菇、雪象、雪兔、雪熊等千姿百态的动植物形象, 婀娜多姿, 是延边最具魅力的雪乡。

第6天: 长白山

魔界漂流/长白山北景区(含环保车+天池倒站车)/大天池/长白瀑布/聚龙温泉群/绿渊潭

- ◆ 长白山北景区 - 长白山天池以北被称为北坡景区, 这里的景点比西坡和南坡要多, 当然游客也是更多一些。北坡景区的长白山瀑布、聚龙温泉、谷底林海都是经典的地质奇观, 还有倒站车可以感受急速过弯道, 然后站在高耸的主峰上眺望天池美景。

第7天: 长白山✈️哈尔滨

憨憨大雪人/冰雪大世界/索菲亚教堂广场

- ◆ 早上, 乘搭高铁返回哈尔滨【参考车次D551/07:31-11:14】

- ◆ 冰雪大世界 - 哈尔滨冬季必游之地, 荟萃各种冰雕、雪地娱乐项目和主题表演。冰雪大世界是一年一度的冰雪主题嘉年华, 从每年的圣诞节至次年三月初期间开放。在这里可欣赏漂亮的冰雕、雪雕以及冰雪城堡, 夜间在各色灯光渲染下的冰灯盛宴更是迷人, 还可尽享各种雪地娱乐项目。

第8天: 哈尔滨✈️吉隆坡

- ◆ 早餐后, 前往机场乘搭客机经中转飞往吉隆坡。结束美好旅程。

推荐自费:

- 1) 冰上娱乐(3项)+泼水成冰+道外巴洛克建筑展=500元/人
- 2) 香格里拉酒店冰宫火锅=380元/人



DAY 1: KUALA LUMPUR ✈️ HARBIN

Cotton Clothing Store

◆ Assemble at KLIA for flight to Harbin, via transit.

DAY 2: HARBIN - YALUBI [2H]

The Songhua River Binzhou Railway Bridge / Zhongyang Street / Flood Control Monument / Hot Spring (Please bring your own swimsuit)

◆ **Central Avenue** - Begins at the flood control memorial on the bank of Songhua River, then continues south to meet Jingwei Street. This pedestrian street is paved with asphalt on both sides, and is home to many European Renaissance and Baroque style buildings, lending it a romantic flavor.

DAY 3: YALUBI - XUEXIANG [2H]

Skiing Experience [Included snowshoes, snowboards and poles; excluded cotton clothing and snow goggles] / Snow Village (Included buggy) / Disco Dancing (Subject to weather condition)

Note: If the whole group chooses not to ski, they will enter the snow village

◆ **Snow Village** - It is the best place to feel the charm of snow in the paradise-like world. The snow here is famous for its thickness and high viscosity. When winter comes, the snow here can be up to 2 meters. You must be fascinated by such a fairyland of snow. Snow looks like milk cream and hangs from the eaves to the ground, forming a unique scene of "snow curtains".

DAY 4: XUEXIANG - DUNHUA [5H]

Northeastern Specialty Clothing / Bangchui Mountain Plank Road / Xuexiang Big Stone Monument / Xueyun Street

◆ **Xueyun Street** - There are various shops and hotels on both sides of this street, which is only 500 meters long. You can also see many restaurants and stalls on the side of the road, as well as the popular attraction Dream Home.

OPTIONAL TOUR:

- 1) 3 type Ice activities + Splash water into ice + Laodaowai - RMB500/pax
- 2) Shangri-la Hotel's Ice Palace Hot Pot - RMB380/pax

DAY 5: DUNHUA - MT.CHANGBAI [3H]

Laolike Lake (Included Snow Mobile + Sledge) / Beauty Pine Air Lounge Bridge Park

◆ **Laolike Lake** - Due to the elevation and climatic factors, Laolike Lake is mostly in the form of alpine marsh wetlands with mainly lush wula sedge. Laolike Lake is mysterious because of the surrounding area higher than the wetland, the dense and dark green virgin forests, and few people and more animals.

DAY 6: MT.CHANGBAI

Changbai Mountain Scenic Area [Included Shuttle] / Heaven Lake / Changbai Waterfall / Julong Hot Spring / Luyuan Pool

- ◆ **Changbai Mountain Scenic Area** - Is the most complete natural complex preserved in the world.
- ◆ **Changbai Waterfall** - Is a crater lake on the border between China and North Korea, which is the most famous attraction inside this scenic area.

DAY 7: MT.CHANGBAI 🚆 HARBIN

Silly Snowman / Saint Sophia Church / Harbin Ice and Snow World

- ◆ **Morning time, take bullet train back HARBIN**
[Reference train schedule: D551/07:31-11:14]
- ◆ **Xiaoqikong Scenic Area** - Also called Harbin Grand World of Ice and Snow, is a big theme park famous for the amazing and record-breaking-sized ice and snow sculptures. It is the best place to enjoy Harbin Ice and Snow International Festival.

DAY 8: HARBIN ✈️ KUALA LUMPUR

◆ After breakfast, transfer to airport take flight back Malaysia. Home Sweet Home.



冰雪大世界 Ice and Snow World



圣索菲亚大教堂 Saint Sophia Church

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

DAYS 天数	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	SELECTED HOTELS 精选酒店
1	-	机上用餐 Meal on board	机上用餐 Meal on board	5★ 皇冠假日酒店或同级 Crowne Plaza Harbinl or SML
2	酒店内 Hotel	饺子宴 50 Dumpling Feast	酒店内 70 Hotel	5★ 森林温泉酒店或同级 Yabuli Hot Spring Hotel or SML
3	酒店内 Hotel	中式合菜 50 Chinese Cuisine	雪乡风味 60 Xuexiang Cuisine	雪乡火炕民宿或同级 Xuexiang Homestay or SML
4	酒店内 Hotel	中式合菜 50 Chinese Cuisine	朝鲜风味 70 Korean Cuisine	5★ 万豪国际大酒店或同级 Wanhao International Hotel or SML
5	酒店内 Hotel	中式合菜 50 Chinese Cuisine	锅包肉 70 Double Cooked Pork	5★ 长白天地度假酒店或同级 Changbai Paradise Resort or SML
6	酒店内 Hotel	景区自理 Own Arrangement	铁锅炖 70 Tie Guo Dun	5★ 长白天地度假酒店或同级 Changbai Paradise Resort or SML
7	酒店内 Hotel	东北火锅 50 Hot Pot	海鲜烤肉自助 90 Seafood BBQ Buffet	5★ 皇冠假日酒店或同级 Crowne Plaza Harbinl or SML
8	酒店内 Hotel	机上用餐 Meal on board	机上用餐 Meal on board	-

注意：餐食安排会因航班及交通路况做出更改

Travel Essentials :

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD will provide complimentary travel insurance. If you choose not to use it, there will be no refund or compensation; If you are 69 years old and above at the time of departure, you will need to pay the additional cost for travel insurance.

Terms & Conditions :

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD's tours shall travel at his/her own risk. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes
5. All pictures shown are for illustration purpose only.
6. Tours are conducted in Mandarin.
7. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
8. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
9. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 东风旅游会附赠旅游保险, 如果不需要恕无法退款或补偿; 如出发时年纪超过69岁或以上, 需额外补上旅游保险差额。

Terms & Conditions 条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 东风旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若东风旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与东风旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如: 交通 延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 东风旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。
6. 所有行程以中文讲解为主。
7. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
8. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
9. 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

IMPORTANT NOTES

1. ALL MISC charges are subject to change without prior notice.
2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
3. Flight schedule above is subject to change.
4. Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Travel Agent:



东风旅游
GOLDEN TROPICS
Travel & Tours Sdn Bhd
(KKKP 4108, 624552-U)



G-05, Wisma Zelan, Jalan Tasik Permaisuri 2,
Bandar Tun Razak, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.



www.goldentropics.com.my



info@goldentropics.com.my



03-9174 6888



010-818 6688